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CCT member and observer Activity Report 

 

Period: January to December 2021 

Institute: VNIIFTRI 

State economy: FSUE 

Number of persons involved in thermometry of the institute: 8 

Short summary of research and development: 

Investigation of the stability of capsule type standard platinum and rhodium-iron resistance 
thermometers in ITS-90 reference points for T-T90 measurements. Improvement of temperature 
stabilization equipment in acoustic gas thermometry facilities. 

Short summary of recent comparison activity: 

Regional key comparisons COOMET.T-K9.1 in progress. Measurements and treatment of results finished 
in all institutes except PTB. Two standard platinum resistance thermometers prepared for measurements 
in PTB. Preparation of draft A report in progress. 

Short summary of other activities: 
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На руском: 

Period: с января по декабрь 2021 

Institute: VNIIFTRI 

State economy: FSUE 

Number of persons involved in thermometry of the institute: 8 

Short summary of research and development: 

Исследование стабильности эталонных платиновых капсюльных термометров 
сопротивления в реперных точках шкалы МТШ-90 для измерения T-T90. Совершенствование 
систем стабилизации температуры установок акустической газовой термомтерии. 

Short summary of recent comparison activity: 

Проведение региональных ключевых сличений COOMET.T-K9.1 (КООМЕТ  704/RU/16). Измерения и 
обратка результатов завершена во всех метрологических институтах за исключением PTB. 
Подготовлены два платиновых термометра сопротивления для измерений в PTB. Идёт 
подготовка предварительной версии отчёта. 


